
Hösten är kommen och med den Kylan…

Styrelsen har fått en del synpunkter om att det är kallt i
lägenheterna. Vi har ett system som reglerar sig själv
utifrån utetemperatur m.m. Av den anledningen så tar det
ett tag innan huset har “anpassat sig” till utemiljön. Vi
håller dessutom på att justera en del efter
brandspjällsinstallationen i ventilationssystemet, så ni får
ha lite tålamod och plocka fram varma tröjor och tofflor för
att hålla värmen. Vårt system är inställt på att hålla 21
grader som inomhustemperatur.

Ni får INTE lufta elementen, då vårt system är sådant att
det inte ska luftas, annat än av fackman.

Ni får höra av er till styrelsen om ni inte har någon värme
alls i elementen.
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